



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2019-05-08

Tid: 18:30 – 20:00
Plats: Finnesbostugan

Närvarande: Johan Carlsson
Inge Arvidsson
Claes Hassellund
Susanne Svedberg
Henrik Zackrisson
Jeanette Sigenstam

1. **Ordförande välkomnar och inleder mötet**
2. **Genomgång av föregående protokoll**
3. **Genomgång av beslutspunkter:**

Styrelsens arbete, Genomgång av upprättat dokument, beslut att den skall läggas in på hemsidan (Henrik).

Sammanställning framtidsdagarna, genomgång av upprättad sammanställning kring prioritetsordning, Susanne skickar ut den i styrelsen så varje sektion får sin del för genomgång i respektive sektion.

Organisationsschema, genomgång av utkast, Claes uppdaterar och sänder över till Henrik för inläggning på hemsidan

Beslut om att MM (Mästarnas mästare) ej prioriteras, tas bort.

Skylt med swish nummer för fika skall sätta upp i klubbhuset (Henrik).

Utifrån svar av Marks Bostad så beslöts att tidigare insända förfrågan gällande sponsring läggs ner.

FB, beslöts att företag inte skall finnas som ”vänner”. FB är öppen för alla privatpersoner

Styrelsen har beslutat att sponsra Rynkeby på Öresjön runt.

4. **Diskussionspunkter:**

Hemsidan, då Måns ej var närvarande flyttades punkten tills nästa möte. Noterades dock att varje sektion skall ansvara att sektionens information uppdateras, information om förändringar sänds till Henrik Z som uppdaterar.

FB, Admin bör uppdateras och bestå av alla i styrelsen. Johan Carlsson kollar av policy mm med Christian Arvidsson.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2019-05-08

5. Informationspunkter:

Sektionsavstämning:

- **Barn- och ungdomskommitté:**
Sektionsansvarig ej närvarande på mötet. Information som inkommit styrelsen är att det träning pågår för fullt och fungerar väl.
- **Stugkommitté:**
Renovering pågår enligt tidigare plan.
- **Cykelkommitté:**
Både landsväg och mountainbike är uppstartat i positiv anda med många närvarande, även flera nya.
- **Skid- och löpningskommitté:**
Löpningen rullar på, sektionen promotar Navåsen.
- **Ban- och spårkommitté:**
Sektionsansvarig ej närvarande på mötet. Information som inkommit styrelsen är att spår är uppmärskade och ban arbete pågår i skogen.
- **Kassör**
Genomgång av årets första 4 månader, kassan känns stabil.
- **Klädansvarig/ shop**
Shopen är stängd, försäljningen var inte så stor

6. Övriga frågor

Noterades att bilder på förslag till fototapet till köket sker på nästa styrelsemöte.

7. Nästa möte

Onsdag 20190617 18.30-20.00 vid stugan

Vid protokollet

Claes Hassellund